

Di BE Legend 2022



“

Perniagaan Seorang Ibu

RCCA Azlina Wati Binti Ahmad Kamal & Muhammad Imran Bin Abd Halim

Suri rumah/Ketua Korporat

Perjalanan BE RCCA Azlina bermula pada penghujung Februari 2019 apabila beliau menjadi testimonial bergerak AULORA PANTS with Kodenshi®, yang telah membantu memperbaiki pelbagai penyakitnya, termasuk 4 cakera tergelincir, cantuman tulang dan masalah saraf. Penyakit-penyakit ini adalah akibat kemalangan kereta yang mengerikan 21 tahun lalu yang menyebabkan beliau lumpuh separuh badan. Kemalangan itu begitu dahsyat sehinggakan kereta BMW tahan lasak yang dipandu suaminya ketika itu diisytiharkan hancur keseluruhan.

“Dengan keadaan kesihatan saya, saya tidak sepatutnya mempunyai anak tetapi kami dikurniakan dua anak lelaki. Sepanjang kehamilan saya, saya dinasihatkan untuk berehat, oleh itu saya memberhentikan kerjaya guaman jangka pendek untuk menjadi suri rumah sepenuh masa. Sejak itu, saya telah menjadi seorang ibu yang setia dan bersemangat di samping melakukan terjemahan undang-undang sesekala.”

Menceburi perniagaan

Apabila kesihatannya bertambah baik daripada memakai AULORA PANTS with Kodenshi®, Azlina bermurah hati berkongsi kisahnya dengan sesiapa sahaja yang ingin tahu tentang statusnya. Suaminya, Imran, yang merupakan seorang penunggang basikal ultra yang bersemangat, juga mempunyai rakan penunggang basikal bertanyakan tentang prestasinya yang semakin meningkat selepas mengambil BEFil. Tanpa banyak usaha, mereka menjadi Ambassador dalam masa sebulan.



Sesi papan impian



Menghadiri BAS bersama pemimpin utama dalam #BEwithJieRan network



Suatu ketika, apabila jiran Azlina yang berusia 70 tahun menghadapi masalah kewangan, Azlina memberitahu uplinenya RCCA Farhana tentang rakan tua ini. Farhana berkata, "Sudah tentu saya akan membantunya, tetapi anda juga perlu membantunya." Ketika itu, Azlina belum serius menceburi bidang perniagaan. Semasa menghadiri Seminar Elit pada penghujung 2019, beliau mendapat inspirasi untuk menjadi seorang yang berprestasi tinggi, sama seperti anak dan suami yang cemerlang dalam bidang masing-masing.

Menjadi seorang yang berprestasi tinggi

"Saya seorang ibu yang bersemangat, saya mengasuh anak-anak saya untuk menjadi serba boleh dan mereka

cemerlang dalam akademik dan sukan. Suami saya pula seorang pemimpin korporat yang mantap. Sekian lama, saya dikelilingi oleh orang yang berprestasi tinggi. Saya dikejutkan di dalam Seminar Elit apabila pengasas Cik Ho Huey Chui menyatakan bahawa kami para ibu sentiasa mendorong anak-anak kami untuk mencapai pencapaian yang tinggi dengan menghantar mereka ke semua jenis kelas pengayaan tetapi bagaimana pula dengan diri kami? Adakah kami juga mendorong diri untuk menjadi orang yang berprestasi tinggi? Beliau berkata, 'monyet lihat, monyet buat', bermakna anak-anak kita akan meniru kita. Itulah panggilan bangkitan saya."

Azlina berkata dengan malu-malu, "Saya tidak pernah celik teknologi. Saya tidak pernah menggunakan perkhidmatan perbankan dalam talian atau membeli-belah dalam talian sebelum itu. Walaupun saya mempunyai akaun media sosial, saya pengguna senyap. Tetapi apabila saya memutuskan untuk melakukan perniagaan BE dengan sepenuh hati, saya menyedari bahawa saya tidak seteruk yang saya sangkakan!"

Perniagaan 'ibu'

Azlina menerapkan kemahiran keibuannya dalam rangkaianannya. "Saya melayan rangkaian saya sama seperti saya melayan anak-anak saya. Dan kali ini, saya bukan sahaja memupuk downline saya untuk menjadi orang yang berprestasi tinggi; Saya juga perlu berkembang bersama mereka."

Daripada menjadi ibu yang tinggal di rumah selama hampir dua dekad dan ibu yang bangga kepada dua lelaki muda, RCCA Azlina kini juga ibu bangga dengan rangkaian yang berkembang maju di BE yang merangkumi Malaysia, Singapura, Filipina, Jepun, Timur Tengah, Australia, UK dan AS.



litar Bersama pasukan



Percutian keluarga di Edinburgh



Kecemerlangan sukan juga ada dalam keluarga.

(Kiri: Aydin bertanding dalam memanah, renang, ragbi & larian ; Kanan: Adam memenangi pingat emas dalam World Scholar's Cup Competition di Bangkok.)